
VEVČE-ZG. KAŠELJ
Svet krajevne skupnosti

Vevče-Zg. Kašelj je na zadnji
svoji seji obravnaval izvedbo
javnega posojila za ceste in pod-
pis samoupravnega sporazuma z
obrtniki za financiranje KS. Go-
vorili so tudi o družbenem dogo-
voru podpisnikov samouprav-
nega sporazuma za PTT Ljublja-
ne. Na zboru delegacije pa so
razpravljali tudi o pomoči priza-
detim in ogroženim Ijudem na
Tolminskem. Sklenili so, da bodo
pri tej humani akciji organizi-
rano in polnoštevilno sodelovali
za vsestransko pomoč ljudem na
Tolminskem.

Tudi na zboru sveta so obrav-
navali elementarno nesrečo —
potres. V takem primeru — po-
tresne sunke je bilo čutiti tudi v
naši KS, je treba strpneje in
preudarneje ukrepati, predvsem
pa ne takoj verjeti vsakršnim
tudi neresničnim alarmantnim
vestem, kar lahko samo škoduje
posameznikom in vsemu prebi-
valstvu. Vse kaže, da smo stano-
valci o takih ali podobnih prime-
rih slabo ali kar nič seznanjeni in
poučeni, kar se tiče npr. uporabe
zaklonišč — bunkerjev, ustrez-
nega orodja (ki v veliko primerih
ni vse na svojem mestu), pa nas
glede tega zakon o marsičem
kar obvezuje. Sklep sveta je bil,
da se ob morebitni elementarni
nesreči v najkrajšem času skliče
štab CIVILNE ZAŠČITE pri
KS. Neobhodno potrebno je tudi
resnično in pravočasno obveš-

čanje vseh ljudi na kraju samem,
predvsem pa hišnih svetov, ki
morajo bolj uveljaviti svojo od-
ločilno vlogo. Boljša mora biti
tudi povezava s člani Ljudske-
tehnike, ki je na Vevčah organi-
zacijsko in strokovno dovolj pri-
pravljena za sodelovanje, kajti
zavedati se moramo, da nas
Ljudska tehnika lahko v vsakem
trenutku poveže z vsem svetom.

V tem mesecu so se sestali
člani sveta potrošnikov s člani KS
in predstavniki zdravstvenega
doma Vevče. Kot smo že poro-
čali v eni od prejšnjih številk
Naše skupnosti, je za ta pogovor
prišla pobuda s strani občanov v
povezavi s svetom potrošnikov
pri KS Vevče—Zg. Kašelj. Na
tem sestanku so se pogovorili o
težavah in problemih, ki so vča-
sih objektivne, pa tudi subjek-
tivne narave. Člani zdravstve-
nega doma so priznali napake in
njih vzroke za tako stanje, skrat-
ka, pogledali so si iz oči v oči z
željo, da bo v prihodnje več so-
delovanja. Na koncu so izrazili
željo tako predstavniki ZD
Vevče kakor tudi krajani, da se
še sestanejo, saj vedo, da z mar-
sičim niso bili seznanjeni, kot
npr. s težavami, ki se z njimi spo-
pada zdravstveni dom Vevče, kar
pa prav gotovo vpliva na upo-
rabnike uslug zdravstvenega
doma.

Pogovor je v obojestransko
zadovoljstvo uspel, obenem pa
se je samoupravna vez s KS še
bolj utrdila.
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